
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 23/2023

Aika: 19.9.2023 Paikka: Otakaari 4,
kello 16:30 02150 Espoo

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Maiju Koponen
Sofia Ahola (P 9.1.) Miika Luhtamäki
Aino Juvakka Elias Pasanen
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Ella Koivisto Aino Ylänne

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara aloitti kokouksen ajassa 16:40.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Pasanen kertoi, että postissa tuli “Tekijä” lehti.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Päätös: Hyväksytään liitteen 1 (Liite 1) mukaiset uudet jäsenet.
6.2. Raadin palaute

Ei uutta palautetta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Ylänne kertoi, että pääsi eristäytymään Portugalin reissullaan. Toiveikas fiilis
syksystä.
Koponen kertoi, että on ollut hieman kipeänä ja toivoo että pääsee lähtemään
vaellukselle.
Kontio kertoi, että menee hyvin. Kalenteri on täyttynyt ja kouluhommia pitäisi
joskus tehdä.
Karvonen kertoi, että oli huono viikonloppu auton ongelmien takia. Stressi
pieneni kun fuksisitseihin saatiin sponsori.
Koivisto kertoi, että hyvää kuuluu.
Luhtamäki kertoi, että ihan jees. Fuksisitsit tulossa, joten on jotain mietittäviä
asioita. Kouluhommat stressaavat hiukan.
Pasanen kertoi, että kuuluu hyvää. Viime viikon puolihermannin kokouksen
osallistuja määrä tuplaantui mikä oli positiivista.
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Peltola kertoi, että ei ressaa ja oli mukava viikonloppu porukoilla.
Juvakka kertoi, että oli Tampereella käymässä viikonloppuna. Odottaa
vaellusta.
Ahola kertoi, että kaikki on suhteellisen hyvin. Kouluhommat on suhteellisen
työläitä. Abisitsien järkkäämisessä on hiukan hankaluuksia.
Martti kertoi, että on kiirettä. On päättänyt, että ei tee viikonloppuna koulu, työ
tai raatihommia joka vähentää tunteja viikosta.
Tornivaara kertoo, että kuuluu hyvää. Koulussa on tullut käytyä ja se on ollut
mukavaa. Monta mahtavaa juttua tulossa.

7.2. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
7.2.1. Kiltahuoneen kulkuoikeudet

Tornivaara kertoi, että asia ei ole edennyt, sillä kokousta ei ole saatu
järjestettyä MK:n puheenjohtajiston kanssa.

7.3. Menneet tapahtumat
7.3.1. ENG x CHEM practice sitsit

Juvakka kertoi, että sitsit olivat menestys. Tapahtuma saatiin täyteen,
mikä oli hyvä asia. Tapahtuma järjestetään seuraavanakin vuotena.

7.3.2. Fuksiexcu
Meni todella hyvin ja excursio saatiin täyteen vaikka julkisilla liikuttiin
excursioon. Koponen mainitsi, että hänen testamentissa ei ole
mainintaa TARAKIn perinteestä tulla fuksiexcullaan Otaniemeen.

8. YHTEISET
8.1. Vujuvastaavan rekry

Martti kertoi, että tulee aloittaa rekrytointi, jotta vastaava voidaan julkaista
puolivuosijuhlilla. Martti esitteli tekemiään rekrykuvia, joita voi käyttää
Instagramissa.

8.2. Tapahtumailmoista
Martti mainitsi, että tapahtumien ilmoittautumislomakkeeseen tulee lisätä
tarkennukset GDPR tietosuojaselostukseen ja AYY:n turvallisemman tilan
periaatteet. Tämä lisättäisiin jokaiseen tapahtumailmoittaautumiseen
nettisivuille sekä kide.app:iin.

8.3. KY:n syksyn lauluilta
Tornivaara kertoi, että KY on järjestämässä “kylterit vs teekkarit” sitsejä.
Ympäristöteekkaripäivät on samaan aikaan, jonka takia ei voida osallistua
tapahtumaan.

8.4. Pyöreän Tornin Kilta ehdotukset
Tornivaara kertoi, että Pyöreän Tornin Kiltaan pyydetään ehdotuksia
aktiivisista opiskelijoista Aalto-yliopiston ylioppilaskunnassa. Ehdotettujen
pitää olla valmistuneita tai kohta valmistuvia. Raati keskusteli mahdollisista
ehdokkaista.

8.5. Vuosijuhlaedustukset
8.5.1. 37. Rotaatiovalu 14.10.

Päivä on puolivuosijuhlan sillisaamiaisen kanssa samana päivänä.
Kysytään toimihenkilöitä tapahtumaan.

8.5.2. 151. Teekkariperinnejuhla 18.11.
Päätetään osallistujat seuraavalla kerralla.
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8.6. Pinssien tilaaminen
Kontio esitteli tarjouksia pinssien tilaamisesta.
Päätös: Tilataan 100 kpl hopeisia ansiomerkkejä mutterilukolla
Promlerilta (HEF Group Oy).

8.7. Vaalikokousta edeltävä tiedotus
Koivisto mainitsi, että voisi aloittaa vaalikokouksen mainostamisen. Ehdotus
sai kannatusta.
Koivisto mainitsi myös, että on saanut tietoa rajatulle ryhmälle luodusta
tulevan raadin Telegram-ryhmästä. Tällainen rajatulle ryhmälle luotu
Telegram-ryhmä tulevasta raadista ei ole ok.
Tornivaara mainitsi, että pitää tehdä avoin mainostus vaaleista. Kiltailta on
kuukauden päässä vaalikokouksesta. Kiltaillan jälkeen aloitetaan mainostus
ja nettisivuille haku vaalikokousta varten.
Pelitila on varattu klo 16-22 10.10. kiltailtaa varten.
Tornivaara mainitsi, että pitää myös päättää, mitä virkoja haetaan seuraavalle
vuodelle.
Koivisto kysyi, että olisiko toiselle maisterikapteenille tarvetta.

Juvakka vastasi, että ei välttämättä sillä ENG:illä on tiivis yhteistyö,
mutta apua voisi olla ISOjen kautta.

Tornivaara mainitsi, että käydään myöhemmin läpi tarkemmin käytäntöjä.

8.8. Kokouskäytäntöjen tehostaminen
Tornivaara mainitsi, että viime viikosta järkyttyneenä voisi keskittyä asioihin
mistä tehdään päätöksiä. Voisi myös valmistautua puoli tuntia ennen
kokousta, jotta voisi aloittaa suoraan.
Koponen mainitsi, että esityslistassa voisi olla tietoa asioista joista ollaan
keskustelemassa.

Tornivaara kokosi ajatukset. Lukekaa esityslista ja tarkistakaa pöytäkirja
ajoissa. Esityslistaan voisi lisätä kommentteja. Muissa asioissa käydään
keskustelut pienemmissä porukoissa kokouksen ulkopuolelta ja käydään asiat
läpi tehokkaasti kokouksissa.

9. RAHA-ASIAT
9.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteen 2 (Liite 2) mukaiset laskut ja
kulukorvaukset.

10. MAISTERITOIMIKUNTA
10.1. Suomi BilENG

Juvakka kertoi, että oli laittanut väärän päivän tapahtumatiedotukseen. Apua
järjestelyihin tarvittaisiin raatilaisilta. Muutamia mahdollisia raatilaisia olisi
vapaana.

11. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
11.1. Lautta
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Martti kertoi, että lautan akku on hajonnut. Peltola kertoi tarkemmin, että
lautan hupiakku, jolla koko lautta poislukien moottorit toimivat hajosi. Lautan
entinen omistaja oli sunnuntaina muutaman lauttatoimikunnassa olevan
henkilön kanssa tutkinut tilannetta ja huomannut että toinen moduuli akusta
oli hajonnut. Tämän takia jännite ei pysynyt 48 V, jolloin laitteet eivät
toimineet. Lautan navigointi ja pakolliset valot saadaan toimimaan 12 V akulla
väliaikaisesti. Hajonneet akkumoduulit on hävitetty kierrätykseen.
Tornivaara mainitsi, että ei voi tehdä hankintaa ilman, että hankinta käy raadin
kokouksen kautta. TTER hakukierros on myös auki.

Peltola vie raadin terveiset lauttatoimikunnan Telegram-ryhmään.

12. IE-Perhe
12.1. Puolihermanni

Pasanen kertoi, että Oltermanni laittoi viestiä panosvyön laatoista. Nämä
löytyvät raadin kopista.
Pasanen sanoi, että IE tulee fuksineuvoston kokoukseen osallistamaan
fukseja puolivuosijuhlien järjestelyyn.
Karvonen kertoi, että Fortum osallistuu 500 € sponsoroinnilla
puolivuosijuhlaan.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. Fuksisitsit (kideapp)

Luhtamäki kertoi, että huomenna laitetaan sähköpostiin linkki kide.app
ostoon.

14. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
15.1. Ei esille tulleita asioita.

16. OPINTOTOIMIKUNTA
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.
19.1. Ei esille tulleita asioita.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous pidetään ensi tiistaina raadin vakiokokousaikaan 26.9. klo

16:30.
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21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 18:31.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 19.9.2023
Otakaari 4 LIITE 2
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 19.9.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Oskari Kaarakainen Fuksitoiminna kuluja 50,00

Aino Tornivaara Aalto Party killan rastin tarvikkeet 70,17

Sofia Ahola Fuksiexcun pitsat 472,20

Sofia Ahola Fuksiexcun snacks 89,72

Turun haalarimerkki Oy IK:n vaelluksen haalarimerkit 128,97

Akystic ry Kaukkariesiintyminen 400,00

Bosoni Oy Kululasku-palvelun maksu 68,00

Suomen keikkalaskut The Crossroads esiintyminen o-viikko (procountor) 150,00

Miika Luhtamäki Stimulaatio vuosijuhlaedustus 66,00

Ella Koivisto Stimulaatio vuosijuhlaedustus 66,00

Miika Luhtamäki Taraki vuosijuhlaedustus 27.10.2023 49,50

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

Pasi Kuikka Kaukkarien bajamajat 409,20 13.9.2023



__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


